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Inbreng tekst Begrotingsdebat 9 november 2021

Voorzitter, als eerste spreker van dit laatste begrotingsdebat in de samenstelling zoals we 
vandaag bij elkaar zitten.

En zeker de afgelopen tijd is het vanwege de Corona-pandemie niet altijd gemakkelijk 
geweest en dat lijkt in de toekomst er niet veel beter te worden.

Zo zitten we vandaag weer met mondkapjes, op afstand van elkaar, ondanks dat de 
meesten onder ons gevaccineerd zijn.

De fractie van Beter voor Rijswijk wil iedereen danken voor de constructieve houding in 
de soms scherpe debatten, in deze raadsperiode.

Ook waardering voor de ambtelijke organisatie voor de beantwoording van de vele 
schriftelijke vragen.

Voorzitter, dan nu, de begroting en wat punten die Beter voor Rijswijk toch onder de 
aandacht wil brengen met een zestal moties die u reeds ons heeft ontvangen.

Voorzitter, in het kaderdebat van 6 juli 2021 jongstleden heeft Beter voor Rijswijk aan de 
wethouder verzocht om te kijken in hoeverre er een mogelijkheid bestaat om in onze 
regio een pilot te starten waarbij jongeren de mogelijkheid krijgen om zich voor een 
woning twee jaar eerder in te kunnen schrijven dan wat nu mogelijk is. 

Een motie hebben wij toen niet ingediend omdat de wethouder in dat debat heeft 
beloofd dit bespreekbaar te maken in de regio. Kan de wethouder aangeven wat er uit 
deze bespreking gekomen is? 

Is deze gemeente bereidt om in navolging van andere gemeenten ook zo’n pilot te 
starten? Als dit nog steeds niet is gebeurd zal beter voor Rijswijk de door ons 
aangehouden motie  in tweede termijn indienen. 

Voorzitter,  Er wordt veel gebouwd in Rijswijk. Er komen nog heel veel broodnodige 
woningen bij. Dat is ook nodig gelet op het enorme tekort aan woningen. Desondanks is 
Beter voor Rijswijk van mening dat we vooral moeten bouwen voor Rijswijkse 
woningzoekenden.  Rijswijkers willen graag doorstromen als er een aantrekkelijk aanbod 
komt waardoor vaak de te grote woningen beschikbaar komen voor woningzoekenden 
uit deze stad.



Jongeren die de ouderlijke woning verlaten willen vaak graag in Rijswijk blijven wonen. 
Beter voor Rijswijk kent de juridische mogelijkheden van lokaal maatwerk in het 
huurrecht. Maar in dit specifieke geval gaat het om de nieuwbouw koopwoningen. 

Beter voor Rijswijk dient dat ook in tweede termijn een motie in die oproept tot een 
onderzoek naar de wettelijke mogelijkheden rondom het toewijzen van een koopwoning. 

Welk percentage mogen we aan Rijswijkers gunnen. Momenteel worden veel Rijswijkers 
in bijvoorbeeld Rijswijk Buiten uitgeloot terwijl kopers uit omliggende gemeente wel 
worden ingeloot. 

Beter voor Rijswijk ziet dit graag anders, dus eerst kansen bieden aan de Rijswijkers en als 
er dan nog woningen beschikbaar, dan zijn kopers van buiten onze gemeente welkom/

Voorzitter, hoe gaat het eigenlijk met het fiscaliseren van boetes? Vorig jaar heeft u de 
motie van Beter voor Rijswijk overgenomen.  Onze collega’s van de VVD hebben hier ook 
naar gevraagd in artikel 44 vragen. In de Forum vergadering Stad heeft u op vragen van 
raadslid Ed Braam gereageerd dat het fiscaliseren van boetes inmiddels zou zijn 
ingevoerd. Kunt u de Raad een staatje geven van de “hufterboetes” die zijn 
uitgeschreven? Heeft u ook een prijskaartje van de hoogte van de boetes? Landelijke 
boetes worden per 1 januari a.s. flink verhoogd, en dat gaat ver boven de 
inflatiecorrectie. Ben u voornemens om deze boetes ook te verhogen? Zo nee waarom 
niet? Alleen met flinke afvaltoerisme uit andere gemeenten bestrijden.

Voorzitter in het kaderdebat van 6 juli heeft beter voor Rijswijk een motie gesteund van 
Rijswijks belang met betrekking tot het BB-museum. In die motie is onder andere 
opgeroepen om In samenspraak met de locatiemanager een meerjarig beleidsplan, 
inclusief een onderhoudsplan, op te stellen voorzien van een financiële paragraaf en met 
helder overzicht van benodigde kosten en opbrengsten. Dit met de opdracht dit plan 
met begroting naar de Raad te sturen voor de begrotingsbehandeling in november 2021. 
We hebben tot op heden niets ontvangen? Hebben wij iets gemist? Komt u hier 
vanavond nog mee? Legt u dit eens uit!

Voorzitter, Rijswijk groeit. Dit zal zeker gevolg hebben voor de vraag naar 
sportaccommodaties. 

Tijdens het kaderdebat heeft Beter voor Rijswijk gevraagd naar een renovatie van de 
bestaande accommodaties als bijvoorbeeld Marimbahal en Van Zweedenhal?

Wanneer gaat u de Raad informeren met betrekking tot de haalbaarheid en financiële 
gevolgen hier van? 



Voorzitter, dierenwelzijn, we zien veel goede dingen gebeuren maar helaas ook slechte. 
Onlangs nog een verwaarloosde hond op een dak aangetroffen en niet te vergeten de 
dood van de hulpeloos achtergelaten hond Batman. 

Beter voor Rijswijk is blij met de permanente plek van het monument in het 
Wilhelminapark dat symbool staat tegen dierenmishandeling.

Beter voor Rijswijk heeft nog wel twee vragen. Het dierenwelzijnsbeleid dateert uit 2017. 
Er zijn tussentijds toch wat veranderingen geweest met betrekking tot de landelijke 
wetgeving. 

Kan de wethouder de Raad een opfrisbeurt geven. 

Voorzitter, Beter voor Rijswijk ziet graag een oplossing voor het zwemstrandje in het 
Wilhelminapark. In betere tijden was dit een heerlijk gebied voor kinderen, waar zij 
heerlijk konden spelen en zwemmen. 

Al jaren is het smerig. Veroorzaakt door uitwerpselen van die ganzen. Het strandje is 
ongeschikt voor het beoogde doel,

Beter van Rijswijk heeft gekeken hoe andere gemeenten hier mee omgaan.

Hierbij kwamen we een ecologische afbakening tegen dat ganzen afschrikt.

Ganzen laten zich niet meer zien op de afgebakende plaatsen zoals bijvoorbeeld in de 
gemeente Zutphen.. 

Beter voor Rijswijk dient hiertoe in eerste termijn een motie in.

Voorzitter in het kaderdebat heeft Beter voor Rijswijk gevraagd om gesprekken met 
buurtgezinnen. In Den Haag bijvoorbeeld is dit heel succesvol is gebleken. 

En motie had Beter voor Rijswijk achter de hand maar door de toezegging van de 
wethouder Welzijn is deze aangehouden. Beter voor Rijswijk gaar er van uit dat het 
gesprek heeft plaatsgevonden en u ons op korte termijn informeert over vervolg 
stappen. 

Mocht dit niet zo zijn dan dient Beter voor Rijswijk alsnog deze motie in, in tweede 
termijn.

Voorzitter, Beter voor Rijswijk vindt het erg jammer te moeten constateren dat de 
wijkagent in vele wijken onzichtbaar lijkt. Tijdens gesprekken tussen bewoners en onze 
fractieleden is dit kenbaar gemaakt.  DE bewoners hebben geen idee wie de wijkagent is.  
Beter voor Rijswijk ziet graag dat daar een flinke inhaalslag  wordt gemaakt. 



Dat is de reden dat  Beter voor Rijswijk, samen met de Partij van der Arbeid een motie 
indient met de naam “Wijkagent beter bekend!”

Voorzitter, Helaas wordt, ondanks alle regelingen Rijswijk geconfronteerd met het 
dumpen en bijplaatsen van grof vuil. Veel Rijswijkers ervaren het maken van afspraken 
met Avalex slecht. In het verleden werden er periodiek “grof vuil dagen “georganiseerd 
waar iedereen zijn afval langs de straat mocht plaatsen. Beter voor Rijswijk verzoekt dit 
weer voor twee keer per jaar in ere te herstellen. 

Een motie hiertoe dienen wij hierbij in.

Voorzitter, Beter voor Rijswijk vraagt zich af hoe het ervoor staat met plannen voor de 
“Wethouder Braam garage” De garage die onder de nu, in zeer slechte staat bevindende 
stadhuisvijver moet komen zal welkom zijn voor de bezoekers van de Rijswijkse 
Schouwburg en het Huis van de Stad. De omgeving zal bevrijdt zijn van de 
parkeeroverlast. Bovendien kan de garage met een pendelbusje de parkeerdruk op de 
zaterdagmarkt in Oud Rijswijk verlichten. 

Wanneer gaat u de Raad informeren zodat er een besluit kan worden genomen? 

Voorzitter, om positief te eindigen willen we opmerken dat we stapjes voorruit zetten 
met het groenonderhoud. We zijn er nog niet, maar we hebben goede hoop met het 
nieuwe maai- en snoeibeleid dat we met een paar jaar weer op het oude, 
onderhoudsniveau waarmee Rijswijk ooit zo geliefd was. Misschien hebben we dan zelfs 
wel de berenklauw en Japanse Duizendknoop kunnen uitroeien. Wellicht kansen voor een 
brouwerij want van de Duizendknoop schijnt men heerlijk bier te kunnen brouwen.

Voorzitter, dit tot zover in de eerste termijn van Beter voor Rijswijk.


